

KL

K E R S T I N L A R I S C H

Authenticity has no age

N A T U R A L • E L E G A N T • T I M E L E S S

PROFILE

Age: 57

Height: 158 cm

Dress Size: EU 32 (XS)

Bust: 80 cm

Waist: 62 cm

Hips: 80 cm

Bra: 70C

Shoes: EU 36

Hair: Blonde · Curly

Eyes: Hazel Green with Blue Outer Ring

Nationality: German & Spanish

Based in Alicante, Spain

Languages

German · Spanish · English

French

Tattoos: Visible



Über mich

Mein Name ist Kerstin Stephanie Larisch. Ich bin 57 Jahre alt, besitze die deutsche und die spanische Staatsangehörigkeit und lebe an der Costa Blanca. Gemeinsam mit meinem Mann führe ich in Torrevieja eine kleine Steuer- und Rechtsberatungskanzlei.

Neben meiner Tätigkeit als Steuerberaterin bin ich Ultraleichtpilotin und Kinderbuchautorin mit mehr als zwanzig veröffentlichten Büchern. Ich spreche Deutsch, Spanisch, Englisch und Französisch.

Mein Weg in die Modelbranche ist alles andere als gewöhnlich. In den vergangenen Jahren wurde ich immer wieder gefragt, ob ich schon einmal darüber nachgedacht hätte, als Model oder Gesichtsmodel zu arbeiten. Irgendwann beschloss ich, auf diese Stimmen zu hören und mir selbst die Chance zu geben, es zu versuchen.

Meine Geschichte handelt nicht von einem perfekten Leben, sondern davon, immer wieder aufzustehen. Früher wog ich einmal 105 Kilogramm – heute wiege ich etwa 45 Kilogramm.

Ich habe zahlreiche Operationen, schwere gesundheitliche Herausforderungen und sehr schwierige Zeiten erlebt. Ich war sogar bereits klinisch tot. Dennoch habe ich immer wieder die Kraft gefunden, weiterzumachen und neu anzufangen.

Deshalb geht es mir nicht einfach nur darum, schöne Fotos zu machen. Ich möchte zeigen, dass Eleganz, Präsenz und Ausstrahlung kein Alter kennen – und dass eine Frau mit 57 Jahren sichtbar, selbstbewusst und schön sein kann. Für den klassischen Laufsteg fehlt mir vermutlich die Körpergröße. Dafür glaube ich, in den Bereichen Commercial, Lifestyle, Beauty, Best Ager und als Gesichtsmodel etwas Wertvolles mitzubringen: Authentizität, Lebenserfahrung und die Fähigkeit, Menschen auf eine echte und glaubwürdige Weise zu erreichen.

Besonders möchte ich Frauen meiner Generation inspirieren – Frauen, die vielleicht nicht den klassischen Schönheitsidealen entsprechen, sich aber dennoch gesehen und repräsentiert fühlen möchten. Ich möchte zeigen, dass es nie zu spät ist, ein neues Kapitel zu beginnen, und dass Selbstvertrauen oft stärker wirkt als Perfektion. Wenn Sie der Meinung sind, dass meine Ausstrahlung, meine Persönlichkeit und meine Geschichte eine Bereicherung für Ihre Agentur und Ihre Kunden sein könnten, würde ich mich sehr über die Gelegenheit freuen, mit Ihnen zusammenzuarbeiten.

About me

My name is Kerstin Stephanie Larisch. I am 57 years old, hold both German and Spanish citizenship, and live on Spain's Costa Blanca, where my husband and I run a small tax and legal consultancy in Torrevieja.

Alongside my profession as a tax advisor, I am also an ultralight pilot and the author of more than twenty children's books. I speak German, Spanish and English, with basic knowledge of French.

My journey into the modelling industry has been anything but conventional. Over the past few years, many people have asked whether I had ever considered working as a model or face model. Eventually, I decided to listen to those voices and give myself the opportunity to explore this new path.

My story is not about a perfect life—it's about resilience. At one point, I weighed 105 kilograms; today, I weigh approximately 45 kilograms.

I have undergone numerous surgeries, faced serious health challenges and experienced some of the most difficult moments imaginable. I even survived clinical death. Yet every setback taught me how to stand up again with renewed strength.

That is why my goal is not simply to create beautiful photographs. I want to show that elegance, confidence and charisma have no age. That a woman in her fifties can still feel visible, self-confident and beautiful.

While I may not have the height for the traditional runway, I believe I can bring something truly valuable to the worlds of Commercial, Lifestyle, Beauty, Best Ager and Face Modelling: authenticity, life experience and a genuine connection with people.

Above all, I hope to inspire women of my generation—women who may not fit conventional beauty standards but still deserve to feel represented. I want to demonstrate that it is never too late to begin a new chapter and that self-confidence is far more powerful than perfection.

If you believe that my image, personality and life story could add value to your agency and your clients, I would be delighted to have the opportunity to work with you.

KL

NATURAL LIGHT

Natürliches Licht spiegelt meine Art zu arbeiten wider: nahbar, authentisch und elegant. Mein Ziel ist es, echte Emotionen zu vermitteln und zeitlose Bilder zu schaffen.
Natural light reflects the way I work: authentic, approachable and elegant. My goal is to create timeless images that convey genuine emotion.



KL

WITH OR WITHOUT GLASSES

Mit oder ohne Brille verändert sich meine Ausstrahlung, doch mein Wesen bleibt dasselbe. Ich schlüpfe gerne in unterschiedliche Rollen – vom professionellen Look bis hin zu einem entspannten und nahbaren Erscheinungsbild.

With or without glasses, my appearance changes, but my personality remains the same. I enjoy interpreting different styles, from a professional look to a relaxed and approachable image.



KL *Fliegen erinnert mich daran, dass die meisten Grenzen nur in unseren Köpfen existieren.*



DER HIMMEL IST MEIN LIEBLINGSORT
FLIEGEN IST EINE MEINER GRÖSSTEN
LEIDENSCHAFTEN. ICH BIN
ULTRALEICHTPILOTIN UND TRÄUME
DAVON, EINES TAGES FLUGLEHRERIN ZU
WERDEN. FÜR MICH BEDEUTET FLIEGEN
FREIHEIT, DISZIPLIN UND EINE ANDERE
PERSPEKTIVE AUF DIE WELT.

THE SKY IS MY FAVORITE PLACE
FLYING IS ONE OF MY GREATEST
PASSIONS. I AM AN ULTRALIGHT PILOT
AND DREAM OF BECOMING A FLIGHT
INSTRUCTOR ONE DAY. FLYING
REPRESENTS FREEDOM, DISCIPLINE AND
A DIFFERENT PERSPECTIVE ON LIFE.



Flying reminds me that most limits exist only in our minds.

KL

K E R S T I N L A R I S C H

Authenticity has no age

N A T U R A L • E L E G A N T • T I M E L E S S



Kerstin Stephanie Larisch

Best Ager Model · Commercial · Lifestyle ·
Beauty · Face Model

 Based in
Torrevieja (Alicante), Spain

 E-Mail: kaschi@me.com

 Handy: +34 649 424 113

 Instagram

<https://www.instagram.com/kerstinbumiller>



 Facebook

<https://www.facebook.com/Kaschi>